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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia pri MsZ 
v Banskej Štiavnici, konaného v zasadacej miestnosti  MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 27.11.2017 

 

 
Prítomní:                  Ing. Ján Čamaj, predseda komisie, 

Mgr. Martin Macharik, člen komisie, 
Mgr. Peter Ernek, člen komisie, 
Ing. Adela Prefertusová, členka komisie, 
Mgr. Katarína Hulinová, zapisovateľka komisie 

 
Ospravedlnený:  Ing. Juraj Čabák, podpredseda komisie 
 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská Štiavnica č.    /2017 o ochrane 

ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania  
3. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská Štiavnica č. ….. /2017 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Banská Štiavnica 

4. Návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Banská Štiavnica č. 4/2017 o 
evidencii pamätihodností mesta 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská Štiavnica o parkovaní vozidiel na 
vymedzených úsekoch miestnych komunikácií  na území mesta Banská Štiavnica 

6. Rôzne 
7. Záver 

  
1.   Otvorenie 
 
Zasadnutie Komisie výstavby sa začalo o 13:05 hodine. Predseda komisie Ing. Ján Čamaj privítal 
prítomných členov komisie a ostatných prítomných a prečítal návrh programu. Predseda komisie Ing. 
Ján Čamaj na základe žiadosti Mgr. Martin Macharika navrhol do bodu 6. Rôzne zaradiť aktuálnu 
informáciu o stave budovania záchytného parkoviska a informáciu o pripravovanom parkovacom 
projekte na mieste nad Dominikánskym kláštorom. Ing. Adela Prefertusová požiadala tiež o informáciu 
k obnove objektu Starej nemocnice. Členovia komisie odsúhlasili program rokovania a zasadnutie 
komisie výstavby začalo. 
 
2. Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č.     /2017 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania  
 
RNDr. Zuzana Šušková oboznámila členov komisie s návrhom nového VZN Mesta Banská Štiavnica 
o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania. 
Dôvodom bol doručený protest prokurátora Okresnej prokuratúry Žiar nad Hronom, Pd 109/17/6613-1 
zo dňa 31.07.2017 proti VZN Mesta Banská Štiavnica č. 3/2007 o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania v znení Dodatku č. 1. Okresný prokurátor navrhol nezákonné 
VZN zrušiť a prijať nové VZN, ktoré bude v súlade so zákonmi a ostatnými všeobecne záväznými 
právnymi predpismi.  
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
B e r i e    n a    v e d o m i e    a    n a v r h u j e : 
Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č.     /2017 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie 
ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania  
a 
navrhuje aby v § 7 Sankcie bol odkaz na zákon, na základe ktorého je mesto oprávnené žiadať pokutu 
vo výške dvojnásobku uloženej pokuty. 
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3. Návrh Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská Štiavnica č. ….. /2017 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Banská Štiavnica 

 
Bc. Denisa Kubiňáková oboznámila členov komisie s návrhom nového VZN Mesta Banská Štiavnica 
o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 
zriaďovateľom je Mesto Banská Štiavnica, ktorý spočíva vo zvýšení pásiem na nákup potravín pre MŠ 
a ZŠ, ktorých zriaďovateľom je mesto.  
 
Mgr. Peter Ernek sa opýtal ako je to s deťmi, ktoré sú v hmotnej núdzi.  
 
Bc. Denisa Kubiňáková povedala, že pôvodne žiadali rodičia, no teraz je to na základe informácií, 
ktoré mesačne poskytuje ÚPSVaR v Banskej Štiavnici. 
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
B e r i e    n a    v e d o m i e  
Návrh Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská Štiavnica č. ….. /2017 o určení výšky príspevku 
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto 
Banská Štiavnica 
 
4. Návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Banská Štiavnica č. 4/2017 o 

evidencii pamätihodností mesta 
 
Na základe materiálov, ktoré boli zaslané členom komisie a ktoré si preštudovali, nikto nepodal žiadnu 
pripomienku k návrhu dodatku č. 1 k VZN č. 4/2017 o evidencii pamätihodností mesta.  
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
B e r i e    n a    v e d o m i e  
Návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Banská Štiavnica č. 4/2017 o evidencii 
pamätihodností mesta 
 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Banská Štiavnica o  parkovaní  vozidiel na 

vymedzených  úsekoch miestnych komunikácií  na území mesta Banská Štiavnica 
 
Mgr. Martin Macharik – oznámil členom, že Združenie turizmu podalo návrh zmien, s ktorých bola 
väčšina akceptovaná. Navrhol komisii, aby sa v § 6 ods. 4 doplnilo „v prípade viacerých žiadateľov 
o to isté parkovacie miesto, bude uprednostnený žiadateľ s trvalým bydliskom alebo firma 
s pôsobnosťou na danej ulici“ 
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a    d o p l n e n i e : 
v § 6 ods. 4. : „V prípade viacerých žiadateľov o to isté parkovacie miesto, bude uprednostnený 
žiadateľ s trvalým bydliskom alebo firma s pôsobnosťou na danej ulici“ 
 
Ďalej sa komisia zaoberala tým, že je potrebné presne uviesť, že stačí k žiadosti doložiť len kópie 
požadovaných dokladov (listy vlastníctva, doklady...). 
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a     n á v r h: 
V texte presne uviesť, že je potrebné doložiť len kópie požadovaných dokladov. 
 
Mgr. Martin Macharik sa opýtal na názor členov komisie ohľadne platenia parkovného aj v nedeľu.  
 
Mgr. Peter Ernek navrhol doplniť „rozšírenie platenia parkovného na všetkých platených parkoviskách, 
vo všetkých zónach aj počas víkendu“ 
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a    n á v r h : 
Rozšírenie platenia parkovného na všetkých platených parkoviskách, vo všetkých zónach aj v nedeľu. 
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Ing. Ján Čamaj sa opýtal členov či by nebolo vhodné doplniť v § 4 ods. 4. „Ulicu Jána Palárika“ 
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
O d s ú h l a s i l a    d o p l n e n i e : 
v § 4 ods. 4. : „Výnimku tvorí rozšírenie rezidenskej Ulice Antona Pécha a Ulice Jána Palárika 
o možnosť státia na parkovacích miestach aj s použitím permanentnej parkovacej karty alebo 
parkovacieho lístka vo vymedzenom čase, určenom dodatkovou tabuľkou.“ 
 
6. Rôzne 
 
Mgr. Martin Macharik – opýtal sa ako to vyzerá s parkoviskom na Ulici Mierová 
 
Ing. Zuzana Kladivíková – oznámila členom komisie, že prebieha proces verejného obstarávania na 
projektovú dokumentáciu vo variantných riešeniach – parkovacie miesta aj parkovací dom 
 
Mgr. Martin Macharik – opýtal sa na parkovisko nad Dominikánskym kláštorom 
 
Ing. Zuzana Kladivíková – povedala, že nie je zaevidovaná žiadna žiadosť na parkovisko nad 
Dominikánskym kláštorom 
 
Ing. Adela Prefertusová – opýtala sa či je podaná žiadosť na obnovu Starej nemocnice 
 
Ing. Zuzana Kladivíková – povedala, že už je podaná žiadosť na obnovu tohto objektu 
 
Mgr. Martin Macharik, Ing. Adela Prefertusová – požiadali Ing. Zuzanu Kladivíkovú o zaslanie 
právneho stanoviska, prečo nie je vykonateľné uznesenie mestského zastupiteľstva č. 63/2007. 
 
7. Záver 
 
Ing. Ján Čamaj poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Ján Čamaj, v.r. 
 predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Katarína Hulinová 
              28.11.2017 


